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Ad 1: Godkendelse af dagsorden  
 Godkendt uden bemærkninger  
  
Ad 2: Godkendelse af referat 10-06  
 Godkendt uden bemærkninger 
     
Ad 3: Merit- og dispensationsansøgninger     

3.1 Behandlede sager siden sidst blev gennemgået   
Ingen bemærkninger 
 

Ad 4: Andre ansøgninger  
 4.1 Behandlede sager siden sidst blev gennemgået 

Ingen bemærkninger 
          
Ad 5: Aftagerpanel 

5.1 Indkommende forslag blev gennemgået, og følgende navne fremsendes til 
skoleleder Uffe Kjærulff i prioriterede rækkefølge:  
Henrik Weide, Brian Jørgensen, Gitte Klitgaard Hansen, Peter Hundborg.  

 
Ad 6: Spil uddannelsen 

6.1 Information om spil uddannelsen skal ske ved informationsmødet om 
kandidat uddannelserne, som skal rykkes frem til februar/marts, da deadline 
for valg af kandidat uddannelsen er fremrykket til 1. april 2011. 
 
Der nedsættes en arbejdsgruppe med deltagelse af både videnskabelig 
personale og studerende, med henblik på at få udarbejdet en revision af 2. 
semester af studieordningen for Spil uddannelsen, da fælles produktion ved 
DADIU er flyttet til 1. semester fra september 2011. 
  

Ad 7: Økonomi 
7.1 Rekvisitionerne for F11 blev fremlagt, og studieleder Uffe Kjærulff 
besvarede indkommende spørgsmål. Der var dialog om selve timefordelingen 
på 1. studieår, da det stod uklart for studienævnes medlemmer, hvordan selve 
fordelingen blev foretaget og af hvem.  
 
Studieleder Uffe Kjærulff fremlægger, så snart det er klar, næste udkast til 
studienævnsformanden til kommentar.  

 
Ad 8: Meddelelser 

Oversigt over uddannelser på Datalogi  
Listen blev delt rundt, ingen bemærkninger  
 
Oversigt over uddannelser, der kan tages i udlandet 
Listen blev sendt rundt, ingen bemærkninger  
 
Januar møde 
SN-mødet i januar 2011,blev fastlagt til den 19/1 2011 kl. 13-15 
 
Opstilling til valg 
Ingen studerende fra datalogi havde stillet op inden fristen udløb, hvilket 
betyder, at der ikke er studenterrepræsentanter at finde i studienævnet fra 1. 
februar 2011. 
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Ad 9: Eventuelt 
  
 


